
 
Referat fra Bestyrelsesmødet d. 23. marts 2023 på Ungdoms-
skoleforeningens sekretariat, Odense.  
 
Dagsorden 
Pkt. 1 Meddelelser  
Pkt. 2 Godkendelse af dagsorden  

– og evt. kommentarer til referatet fra seneste møde 
Pkt. 3 Økonomi  
Pkt. 4 Landsmøde 2023 
Pkt. 5 Strategi 2022-28  
Pkt. 6 Early Warning 
Pkt. 7 Nyt fra foreningen og sekretariat 
Pkt. 8 Evt. 

• Evaluering af dette møde 
 
Deltagere: Lars Buchholt Kristensen, Mikkel Villadsen, Peter Bjørn, Rasmus 
Jensen, Carsten Djursaa, Hanne Tjessem, Hans Mosegaard, Ejnar Bo Pedersen 
(referent) og Christina Bremholm (økonomipkt.)  
 
Referat:   
                         
Ad 1 Meddelelser  
Intet 
 
Ad 2 Godkendelse af dagsorden  
Intet 
 
Ad 3 Økonomi  
Christina gennemgik det reviderede årsregnskab 2022, som bestyrelsen 
godkendte med akklamation. Det blev besluttet, at oplysningerne omkring 
fondstilskud, som i regnskabet af tekniske årsager figurer som ”underskud” 
forklares mundtligt på landsmødet (check gerne formulering med CB) 

 
Revideret regnskab for 2023 gennemgået og godkendt med 
opmærksomhedspunkter fra bestyrelsen, som administrativt kan tilrettes 

 
Bestyrelsen ønsker flest mulige fysiske møder.  
Der var forslag om, at bestyrelsesmedlemmernes egne skoler selv betaler 
transport til møderne. Blev ikke taget stilling til. Programsættes ved 
budgetopfølgning. 

 
Bestyrelsen ønsker om muligt folkemøde deltagelse (kortere eller længere tid) 
prioriteret. LBK/EBP afklarer om og hvordan. 
 



Egen-rengøring: Flot at personalet selv tilbyder at gå forrest og tage fat. 
Såfremt & når økonomien tillader det, så skal det pilles af besparelseslisten 
som noget af det første. 

 
Accept af og enighed omkring Membercare-afmelding. 

 
Opbakning til at søge evt. delt medlemskab af CeFU.  

 
Hanne Tjessem blev udpeget til ”undersøgelsesgruppe” omkring bladet 
Ungdomsskolen. 

 
Statuspunkt omkring kommunikationsstrategi medtages på et af de 
førstkommende bestyrelsesmøder. 

 
Generelt tilkendegav bestyrelsen opbakning til, at budgettet godt må blive lidt 
værre end de budgetlagte minus ca. 200.000 – når nu forudsætningen er 
rimelig balance i 2024. Følges tæt. 
 
Ad 4 Landsmøde 2023 
Årets ildsjæl besluttet  
 
Alle tre nuværende bestyrelsesmedlemmer tilkendegav ønske om genopstilling 
(Carsten, Hanne og Mikkel). 

 
Kontingentforslag: Bestyrelsen foreslår en kontingentforhøjelse på 3%. Det 
italesættes, at der ønskes en dialog med landsmødet herom. Med indstillingen 
omkring kontingent på landsmødet skal foreligge en oplistning af, hvad 
medlemskabet indeholder og giver af fordele. 

 
Rapportering fra de 3 arbejdsgrupper bliver i mundtlig form – og kræver indtil 
videre ikke ”rekvisitter”. 

 
Bestyrelsen ønsker fremover at blive inddraget i overvejelser om, hvad 
formiddagsarrangementet skal indeholde. 

 
Ad 5 Strategi 2022-28  
Udsat til senere møde 
 
Ad 6 Early Warning 
Afrapportering fra Hilse på-møde med ministeren – perspektiver for arbejdet. 
 
Orientering og debat Gå-hjem-møde med Per B. Christensen –
Reformkommissionen d.  20. juni. 
 



Sekretariatet er gået i gang med en planlægning af en form for HU-indsats – 
omfattende temadag og notat omkring politisk beredskab”. Sekretariatet har 
fremsendt rekvirerede oplysninger til brug for reform kommissionsarbejdet.   
 
Ad 7 Nyt fra foreningen og sekretariat 
Gennem gang af skriftlig orientering nåede man ikke. 
 
Ad 8 Evt.  
Intet 

 
 
   

 


